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Medlemmar
Vice krøgare Tobias Ljungholm E23 Närvarande t.o.m. §19B
f.d revisor Klara Sjöblom BME22 Närvarande t.o.m. §17
Lager och inköpschef Alfred Morland E21
Bakis Elisabeth Passikhani BME21
Lager och inköpschef Julia Nilsson BME21
Vice cafémästare Tindra Thelin BME22
Bakis och inköp Linnea Törnblom BME21
Arkivarie Ludvig Rådegran E21
Arkivarie David Dahlin E22
Hustomte Elin Helmersson E21
Vice förvaltningschef Liam Liljeqvist E21
Vice ENU-ordförande Maja Brönmark Åkesson BME23
Picasso Amanda Lehes BME23 Närvarande t.o.m. §20A Närvarande fr.o.m. §20C
Brunchbabe Martin Hansson E23
Vice pengamästare Enar Sundgren E22
Valberedningsledamot Dante Sevedsson E22 Närvarande t.o.m. §20
Näringslivskontakt Alexander Andersson BME24
Köksmästare Erik Frisk E24
Källarmästare Markus Keränen E23
Kodhackare Melker Rose E23
ØGP Oliver Westman E23

Padma Athimoolam E23
HTF-ansvarig Yoana Lashkova E23
Chefredaktör Alma Ohlsson Gard E23 Närvarande t.o.m. §21
Vice SRE ordförande Meja Elgeryd BME23
SRE ledamot Svante Lundström BME23
Vice cafémästare Felix Lindberg BME23
Likabehandlingsombud Olivia Meijer BME23

Ilse Twisk BME23
Fritidsledare Hanna Berglund BME24
Hustomte Sam Labunski E24
Revisor Emil Sjöland E20 Närvarande t.o.m. §19B

Elsa Kylefors BME24
Carl Helm E24 Närvarande fr.o.m. §13 Närvarande t.o.m. §21F
Catherine Guillard BME24 Närvarande t.o.m. §19
Joel Stråhlén E24

f.d revisor Theo Nyman BME18 Närvarande t.o.m. §17
Talman Axel Andersson E21
Fotograf Joe Warenius E24
Hustomte Pontus Sjöstedt E21

Adjungerande
Kårrepresentant Axel Svensson D18 Närvarande t.o.m. §9
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Protokoll
§1 Talmannen förklarar mötet öppnat

Talman Axel Andersson förklarade mötet öppnat kl. 17.16.

§2 Val av mötesordförande

Talman Axel Andersson valdes.

§3 Val av mötessekreterare

Kontaktor Theo Andersson valdes.

§4 Godkännande av tid och sätt

Mötet beslutade att godkänna tid och sätt.

§5 Val av två justeringspersoner

Joe Warenius och Elin Helmersson valdes till justerare.

§6 Adjungeringar

Mötet beslutade att adjungera samtliga under avsnittet Adjungerade i protokollet.

§7 Godkännande av dagordningen

Harald Fränne yrkade på att andra läsningen av trivselrådet behandlas före samtliga motio-
ner.

Axel Andersson yrkade på att lägga till en ny punkt 17, uppföljning av fonder.

Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkanden.

§8 Föregående sektionsmötesprotokoll

Protokoll för VM/24 lades till handlingarna. Protokoll för HTM/24 lades till handlingarna.

§9 Meddelanden

Axel Andersson informerade mötet om mötesformalia.

Elin Helmersson meddelade att den nya sångbokens första utkast är klart. Det kommer inom
kort tid ett formulär där man kan tycka till om den nya sångboken.

Alva Wittenmark meddelade att söka diod.

Axel Svensson meddelade att de har vakanser gällande poster som heltidare på kåren.

Harald Fränne meddelade att det finns ett tack i form av shotglas för de som stannar på hela
mötet.

§10 Beslutsuppföljning

A) Nya glas i Edekvata

Harald Fränne presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att skjuta på beslutsuppföljningen för Nya glas i Edekvata till HTM/25.
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B) Inköp av kylar och frysar

Erik Almér presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att stryka Inköp av kylar och frysar ur beslutsuppföljningen.

C) Inköp av riskokare och redskap till LED

Julia Nilsson presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att skjuta på beslutsuppföljningen för Inköp av riskokare och redskap
till LED till HTM/25.

D) Inköp av ny skrivare

Erik Almér presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att stryka Inköp av ny skrivare ur beslutsuppföljningen.

E) YAP01

Erik Almér presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att skjuta på beslutsuppföljningen för YAP01 till HTM/25.

F) Inköp av kamerautrustning1

Erik Almér presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att stryka Inköp av kamerautrustning ur beslutsuppföljningen

§11 Uttag ur sektionens fonder

Pengamästare Theo Hemert berättade om vilka uttag som gjorts ur sektionens fonder sedan
senaste sektionsmötet.

Uttag ur sektionens fonder lades till handlingarna.

§12 Verksamhet 2024

A) Verksamhetsberättelser

Styrelsen 2024 presenterade verksamhetsberättelser för året 2024.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.
1Denna beslutsuppföljningen missades att bli inlagd till handlingarna av kontaktorn, själva beslutsuppföljningen

finner läsaren i Appendix för mötet.
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Verksamhetsberättelser för 2024 lades till handlingarna.

B) Uppföljning av verksamhetsplan

Styrelsen 2024 presenterade uppföljningen av verksamhetsplanen 2024.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Uppföljning av verksamhetsplanen för 2024 lades till handlingarna.

§13 Bokslut 2024

Enar Sundgren presenterade bokslutet för 2024.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till Enar Sundgren.

Bokslut för 2024 lades till handlingarna.

§14 Revisionsberättelse 2024

Revisorerna 2024 Theo Nyman och Klara Sjöblom presenterade revisionsberättelsen för 2024.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Revisionsberättelse för 2024 lades till handlingarna.

§15 Frågan om ansvarsfrihet för 2024

A) Funktionärer

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna funktionärerna 2024 ansvarsfria.

B) Utskott

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna utskotten 2024 ansvarsfria.

C) Styrelse

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna styrelsen 2024 ansvarsfri.

D) Revisorer

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna revisorerna 2024 ansvarsfria.

E) Valberedning

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna valberedningen 2024 ansvarsfri.
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§16 Ekonomisk rapport

Theo Hemert presenterade en rapport över sektionens ekonomi.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Den ekonomiska rapporten lades till handlingarna.

§17 Uppföljning av fonden

Theo Hemert presenterade en uppföljning av fonden.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Uppföljning av fonden lades till handlingarna.

§18 Verksamhet 2025

A) Utskottsrapporter

Styrelsen 2025 presenterade utskottsrapporter.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Utskottsrapporterna lades till handlingarna.

B) Uppföljning av verksamhetsplan

Styrelsen 2025 presenterade uppföljning av verksamhetsplanen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Verksamhetsplansuppföljningen lades till handlingarna.

§19 Val

A) Val av funktionärer

Mötet beslutade att vakantsätta karnevalsmalaj 2025.

Mötet beslutade att vakansätta världsmästare 2025.

Mötet beslutade att vakansätta stridsrop 2025.

Mötet beslutade att vakantsätta teknikfokusansvarig 2025.

Mötet beslutade att välja Theo Hemert till øvermarskalk 2025/2026.

Mötet beslutade att välja Joe Warenius och Elsa Kylefors till balkommitté 2025/2026.

Mötet beslutade att välja Catherine Guillard till valberedningsledamot 2025.

Mötet beslutade att vakantsätta revisor 2025.

Mötet beslutade att vakantsätta revisorssuppleant 2025.

Elin Helmersson yrkade på att ta paus i 10 minuter.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.
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Mötet beslutade att välja Milla Brundin och Olivia Meijer till likabehandlingsombud2.

Mötet beslutade att vakantsätta posten sEnsor.

Mötet återupptogs 18:13.

Mötet återgick till punkt §10 för att behandla beslutsuppföljningen Inköp av kameraut-
rustning som trillade mellan stolarna, denna beslutsuppföljning finner läsaren i Appen-
dix.

§20 Trivselråd och studerandeskyddsombud (andra läsningen)

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

§21 Behandling av motioner

A) Bastu

David Dahlin och Ludvig Rådegran presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Erik Almér presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Ludvig Rådegran vill att protokollet reflekterar att styrelsen tillika att det allmänt VAR
BÄTTRE FÖRR.

Enar Sundgren yrkade på att ätt E-sektionen långsiktigt skall idogt verka för att för-
skaffa en bastu.

Motionärerna jämkade sig med yrkandet.

David Dahlin vill att protokollet ska reflektera att man är ond ifall man inte vill ha en
bastu.

Mötet beslutade att avslå den framvaskade motionen.

B) Ändra namnet på Funktionär i nöjesutskottet

Martin Hansson presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Lovisa Wormbs presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.
2Likabehandlingsombuden valdes efter att trivselrådet gick igenom sin andra läsning, se punkt §23.
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C) Inköp av nya köksprylar

Per Sundgren presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Erik Almér presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

D) Ligga i Lund

Ludvig Rådegran och David Dahlin presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Adam Göthberg presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Ludvig Rådegran yrkade på att sätta budgeten till 500 kr för ligga i lund.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Ludvig Rådegran yrkade på att öka budgeten med 500kr för Ligga i Lund 2.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Ludvig Rådegran yrkade på att sätta budgeten till 1000kr samt starta en projektgrupp
för ligga i pump.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Ludvig Rådegran yrkade på att få sälja ligga i pump som ljudbok.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Ludvig Rådegran yrkade på att ta alla yrkanden tillsammans.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Mötet behandlade det sista yrkandet först på grund av dess natur.

Mötet beslutade att avslå motionen i dess helhet.

E) Ändra namn på balkommitté till marskalk

Tindra Thelin presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Elsa Westerdahl presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Motionärerna yrkade på att att ändra så att balkommitté heter balbaron samt att
øvermarskalk byter namn till balgreve.

Motionärera jämkade sig med yrkandet.
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David Dahlin yrkade på att øvermarskalk byter namn till balhövding samt att balkom-
mitté byter namn till balträl.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Elsa Westerdahl yrkade på att byta namn till balgeneral och balamiral för øvermarskalk
respektive balkommitté.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Motionärerna yrkade på att øvermarskalk byter namn till balkälla och att balkommitté
byter till balledare.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Theo Hemert yrkade på att øvermarskalk fortsätter benämnas som øvermarskalk och
att balkommitté byter namn till balamiral.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i dess helhet.

F) Ändringar till trivselrådet

Lisa Elmlund yrkade på att matpaus.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 19:42.

Axel Andersson presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Theo Andersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen.

§22 Behandling av propositioner

A) Införandet av ett årsmöte (andra läsningen)

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att att bifalla propositionen i sin helhet.

B) Årsmötet ska inte ta upp motioner

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.
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C) Budgetrevidering

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Martin Hansson yrkade på att höja nöjus budget med 1500 kr och ta det från resultatet.

David Dahlin yrkade på att steck i debatten angående Martin Hanssons yrkande.

Mötet beslutade att avslå David Dahlins yrkande.

Mötet beslutade att bifalla Martin Hanssons yrkande.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen.

D) Diverse ändringar i styrdokumenten

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

E) Stryka tavlan i Edekvata ur våra stadgar

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

F) Stryka ”exakt” ur reglementet

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

G) Ändring i policyn för inbjudningar och anmodan

Per Sundgren presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

H) Inköp av 3-fas utrustning

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.
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I) Ändra tiden för kallelse till styrelsemöten

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

J) Avveckla Tioårsfonden/Modulo10fonden

Theo Hemert presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Elin Helmersson yrkade på att pengarna läggs på utrustningsfonden istället för dispo-
sitionsfonden.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen.

K) Införandet av nya medaljer

Elsa Westerdahl presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

L) Omsitts är inte ett ord!

Theo Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

M) Resultatdisposition av resultatet för 2024

Theo hemert presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

N) Inköp av nya symaskiner

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Elin Helmersson yrkade på att höja budget till 10 000 kr för att möjliggöra inköpandet
av overlock-symaskin, om det är värt det.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Signaturer: MO: MS: J1: J2: Sida 11 av 13



E-sektionen inom TLTH Protokoll VTM/25
2025-05-14

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen.

§23 Övrigt

Mötet återgick till punkt §19 för val av likabehandlingsombud och sEnsorer.

§24 Talmannen förklarar mötet avslutat

Talman Axel Andersson förklarade mötet avslutat kl. 20:56.
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Mötesordförande
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Joe Warenius
Justerare
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